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Woon- en integratieconcept ‘skaeve huse’  -  Initiatieven

De uitdagingen die met de Oekraïense vluchtelingencrisis momenteel op ons afkomen, 
zijn enorm. In se zijn ze nauwelijks te vatten. Niettemin durf ik toch nog eens informeren 
naar de stand van zaken omtrent de zogenaamde skaeve huse.

Skaeve huse zijn een van oorsprong Deens initiatief waarmee men mensen die zich op de 
rand van de huurmarkt bevinden, probeert op te vangen. In se kan men ze als een 
startpunt voor een re-integratie beschouwen. Ook in België worden soortgelijke 
herintegratie-initiatieven georganiseerd. Zo experimenteert Samenlevingsopbouw in 
Brussel met modulaire bouwsystemen in leegstaande gebouwen, waarbij de bewoners 
een persoonlijk traject rond opleiding, tewerkstelling en schuldbemiddeling volgen. Het is 
de bedoeling om gezinnen die het moeilijk hebben een time-out te bieden van de 
huisvestingsmarkt en zo in te zetten op andere levensdomeinen.

In het verleden stelde ik hier al een aantal vragen over. Op mijn meest recente (nr. 3 
van 28 september 2021) antwoordde de minister dat de stad Antwerpen de zoektocht 
naar een locatie voor de vestiging van dergelijke ‘hufterwoningen’ had stopgezet omdat 
men maar geen geschikte locaties vond. In zijn antwoord stelde hij ook: “Deze 
wijzigingen staan inderdaad gepland voor de tweede helft van de legislatuur. De 
voorbereiding van de noodzakelijke regelgevende wijzigingen door mijn administratie zit 
momenteel in opstartfase.”

1. Zijn er andere steden in Vlaanderen die de fakkel van Antwerpen hebben 
overgenomen en die aan de slag zijn gegaan met dit concept? Zo ja, welke, en wat 
leverde het op? Of bleef het bij het Antwerpse pilootproject?

2. We zijn een halfjaar verder. 

Kan de minister een stand van zaken geven?
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1. Er zijn geen andere steden bekend die het concept van Skaeve Huse van de stad 
Antwerpen hebben overgenomen.

2. Er kan op dit moment nog geen nieuwe stand van zaken worden meegedeeld. De 
voorbereiding van de noodzakelijke regelgevende wijzigingen door mijn administratie 
zit nog in de opstartfase.


